

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

公告编号:2023-037 公司于2022年11月12日召开第一届董事会第二十次会议... 节余募集资金8,225.35万元(实际金额以资金转出当日募集资金专户余额为准)用于永久补充公司流动资金...

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

公告编号:2023-037 公司于2022年11月12日召开第一届董事会第二十次会议... 节余募集资金8,225.35万元(实际金额以资金转出当日募集资金专户余额为准)用于永久补充公司流动资金...

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

公告编号:2023-037 公司于2022年11月12日召开第一届董事会第二十次会议... 节余募集资金8,225.35万元(实际金额以资金转出当日募集资金专户余额为准)用于永久补充公司流动资金...

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

公告编号:2023-037 公司于2022年11月12日召开第一届董事会第二十次会议... 节余募集资金8,225.35万元(实际金额以资金转出当日募集资金专户余额为准)用于永久补充公司流动资金...

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 2 columns: Item Name (募投项目) and Amount (金额). Lists various investment projects and their corresponding amounts.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 2 columns: Item Name (募投项目) and Amount (金额). Lists various investment projects and their corresponding amounts.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 2 columns: Item Name (募投项目) and Amount (金额). Lists various investment projects and their corresponding amounts.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 2 columns: Item Name (募投项目) and Amount (金额). Lists various investment projects and their corresponding amounts.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.

中科创至科技股份有限公司 关于部分募投项目结项并将节余募集资金永久补充流动资金的公告

Table with 4 columns: Item Name (募投项目), Amount (金额), and other financial metrics. Includes a summary of investment projects and their financial performance.